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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare   a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.07.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Bujor-Virgil Sevastru care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 222/2019 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri (lipsesc următorii 
consilieri:  Popa Mihaela și Stoicuța Lăscuț).  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1453/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Bună dimineața! Înainte de a intre propriu-zis în dezbatere vă anunț că nu 

avem doar un eveniment frumos pus pe ordinea de zi, cea cu premierea olimpicilor ci chiar 
două, chiar dacă unul dintre ele nu se află pe ordinea de zi. Cu ceva timp în urmă 
ansamblul Hategana a Casei de Cultură condus de d-nul coregraf Vasile Enea, a participat 
la un concurs în Turcia. Un concurs aprobat de dvs., o deplasare frumoasă împreună cu o 
parte din copiii pe care îi vedeți aici în sală, au fost mult mai mulți și unde d-nul Enea 
împreună cu micuții dansatori de la Casa de Cultură, evident că nu putea obține decât cel 
mai important premiu. Am vrut să-l invit pe d-nul Enea și l-am și invitat pentru a ne povesti 
pe scurt cum a fost la acest concurs. Vă rog să veniți la microfon. Munca dânsului este 
foarte importantă pentru comunitatea locală, dovadă este că am știut să o apreciem în 
cadrul Zilelor Municipiului Hunedoara, când d-nul Enea a primit alături de ceilalți 28  de 
cetățeni, titlul de Excelență pentru serviciile aduse municipiului nostru.” 

 
D-nul Enea Vasile: 
”În 23-28 s-a făcut deplasarea copiilor la festivalul internațional. Mulțumim d-

lor consilieri că ați aprobat suma pentru a participa. Au fost 23 de ansambluri din 17 țări 
din toată lumea, a fost un concurs greu dar din prima zi deja s-a văzut care sunt formațiile 
mai bune. Am luat împreună cu copiii Trofeul și locul I . 

Mai am ceva de anunțat, lucru care pe mine mă doare mult, acești copii 
muncesc extraordinar de mult și eu alături de ei dar vă anunț că de la 1 august eu îmi 
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închei activitatea la ansamblu, în primul rând pentru neplata serviciilor care și așa rămân 
în mână cu 1000 și ceva de lei și lucrez cu 100 de copii. Luna Aprilie nu am fost plătit, luna 
trecută am fost plătit o jumate de lună, și am muncit, luna viitoare am înțeles că iar nu voi fi 
plătit. Eu îmi închei activitatea. Vă mulțumesc! 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Sigur că problemele dacă sunt, discutate într-un cadru, o văd pe d-na 

director economic, ele pot fi rezolvate în termene legale și dacă s-a produs o greșeală din 
partea direcției economice vă rog să o rezolvați.” 

 
D-nul Enea Vasile: 
”Greșeala e a d-lui Szelnyan Adrian care nu a depus actele la timp.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O să discutăm, nu e momentul să discutăm aici așa ceva, știți că 

întotdeauna le putem discuta, nu vreau să ținem ședința în loc să dăm explicații dar după 
ședință, d-na director vă rog să mă informați și pe mine despre ce este vorba și totodată 
să-l chemați pe d-nul  Szelnyan Adrian, care răspunde așa cum zice d-nul Enea, de 
întocmirea acestor documente. Dânșii sunt colegi și cu siguranță nu a fost decât o 
problemă de comunicare. Eu vă mulțumesc încă o dată pentru efortul pe care îl faceți, 
evident contractul dvs., din punctul meu de vedere, să meargă mai departe pentru că 
faceți o treabă foarte bună. Nu a fost nici o regie aici ca să-l punem în dificultate pe d-nul  
Szelnyan sau pe d-na director economic, din partea d-lui Enea cu atât mai puțin din partea 
mea. Și-a spus un off în ideea în care noi trebuie să avem grijă, consiliul local, de un buget 
pentru cei care muncesc cu adevărat așa cum este d-nul Enea. Mulțumesc și să trecem 
mai departe.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 

 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de  28.06.2019, 16.07.2019 și 22.07.2019. 

 Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 22.07.2019 a fost semnat 
de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate.” 
 

A sosit în sala de şedinţă d-nul consilier Stoicuța Lăscuț, numărul 
consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 

 
Se va lua o pauză de 10 de minute pentru studierea materialelor şi 

întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele de hotărâre ce urmează a fi 
introduse suplimentar pe ordinea de zi. 

 
Președintele de ședință: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Bobouţanu Dan: 

              „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI  prin introducerea după punctul 13  a 
următoarelor proiecte  de hotărâre: 

 
1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 

funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul al II-lea 2019. 
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2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern 
al municipiului Hunedoara pentru trimestrul al II-lea 2019. 

 
3. Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între 

Municipiul Hunedoara şi Asociația Culturală „Iancu de Hunedoara – Terra 
Corvinia”, în vederea organizării „Festivalului de tradiții culturale 
hunedorene”. 

 
4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „AQUA PREST HUNEDOARA”. 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Direcția de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare 
desfășurării activității. 

  
  D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 

 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
 

Ordinea de zi  modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, „(2) În 
exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are 
obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal pe 
care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

                            În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul 
şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării 
hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, 
cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, şi legislaţia în materie 
privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu 
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

                 Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele 
de hotărârii aflate pe ordinea de zi? 

 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”D-nul Stoicuța Lăscuț a anunțat că nu va participa la vot și la dezbateri la 
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punctul 16 de pe ordinea de zi renumerotată.” 
 
D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 

prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în 
unanimitate. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 3.000 lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor din municipiul Hunedoara, care 
au obținut media 10 la examenul de Bacalaureat și Evaluare Națională pentru elevii clasei 
a VIII-a, în anul școlar 2018-2019. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Rezultatele școlare deosebite obținute în fiecare an de elevii hunedoreni 

merită din plin aprecierea administrației publice locale; notele mari obținute reprezentând 
încununarea eforturilor depuse de elevi, de părinți, de profesori de-a lungul anilor de 
școală, contribuind totodată la creșterea prestigiului și imaginii municipiului Hunedoara, la 
nivel local și național. 

 Din categoria elevilor care demonstrează performanțe școlare înalte fac 
parte și absolvenții de liceu care au obținut media 10 la examenul de bacalaureat, precum 
și absolvenții clasei a VIII-a care au obținut media 10 la evaluarea națională. 

Având în vedere rezultatele de excepție obținute de cei trei elevi din 
municipiul Hunedoara, respectiv Alexis Mihaloianis și Ariana Ioana Florea, elevi la Colegiul 
Național „Iancu de Hunedoara” – media 10 la Evaluarea Națională pentru elevii clasei a 
VIII-a și Răzvan-Nicolae Vîrtan, elev la Liceul Teoretic „Traian Lalescu” Hunedoara – 
media 10 la examenul de Bacalaureat; unul dintre componenții echipei de robotică, propun 
premierea acestora din bugetul local al municipiului Hunedoara, în semn de recunoaștere 
și apreciere a rezultatelor remarcabile obținute,  dar și drept mulțumire pentru exemplul pe 
care îl dau comunității. Până la urmă educația este singura garanție a protejării libertății 
noastre. Vă mulțumesc!” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 254/2019 se aprobă în unanimitate. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Dacă cineva are ceva de adăugat?” 
 

Elev  Răzvan-Nicolae Vîrtan: 
”Mulțumim pentru atenția pe care ne-o acordați și de data aceasta. Mulțumim 

că ne acordați importanță pentru că așa cum a spus și d-nul primar educația este un lucru 
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important căruia ar trebui să-i dăm importanță și în care ar trebui să investim. Eu mă bucur 
că am reușit să obțin acest rezultat,  nu știu dacă e o performanță la fel de mare ca cele 
obținute la robotică, sigur nu este la fel de mare dar mă bucur că am putut demonstra că 
în Hunedoara se face școală și se face școală la cel mai înalt nivel. Sper ca și în 
continuare să fiți alături de învățământul din Hunedoara, să investiți în liceele de la noi, 
pentru că am demonstrat că se poate face performanță și lucrurile pot să iasă foarte bine.” 

 

D-nul Bădin Ion: 
”D-nul Vîrtan dacă îmi permiți să-ți pun eu o întrebare. Felicitări tuturor 

elevilor care au obținut media maximă și mai ales ție pentru performanța de la  
bacalaureat. Am înțeles de la d-na doctor, d-na consilier că ai avut ceva probleme, adică 
media 10, campion mondial și a trebuit să dai și examen de admitere la facultatea unde te-
ai dus, la București. Restul facultăților te acceptau datorită performanțelor deosebite și 
această facultate a trebuit să dai examen.” 

 

Elev  Răzvan-Nicolae Vîrtan: 
”Este vorba de metodologie, concursul de robotică este destul de nou la noi, 

e al treilea an de când am participat, la nivel de România și probabil că unele universități 
se mișcă mai repede altele mai încet cu schimbarea regulamentelor, eu cred că despre 
asta a fost vorba dar nu a fost nici o problemă.” 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„O scurtă completare. Un răspuns atât de rațional fără a da vina pe cineva ci 

pur și simplu pe metodologie. D-na director este în sală, felicitări și dânsei, d-na directoare 
de la Colegiul Traian Lalescu.” 

 

D-na directoare- Colegiul Traian Lalescu: 
”Vă mulțumim frumos pentru tot sprijinul acordat, am dovedit că se poate și 

eu zic că am adus cinste Hunedoarei prin ceea ce au făcut colegii mei și prin ceea ce fac 
elevii noștri. Mulțumim și părinților că-și îndreaptă copiii spre colegiul nostru. Ne dăm toată 
sârguința să fim în frunte și până acum am reușit. Vă mulțumim pentru tot sprijinul acordat 
și vă așteptăm la noi la școală. Felicitări și succes în continuare elevilor premiați azi și îi 
mulțumim lui Răzvan.” 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Și să urgentăm documentele pentru robotică, pentru sala de antrenament.” 
 

A părăsit sala de şedinţă d-nul consilier Kofity Zoltan, numărul 
consilierilor locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între 
Municipiului Hunedoara şi Teatrul de Artă Deva, în vederea organizării Festivalului de 
muzică clasică „Stradivarius Music Nights by the Castle” – ediția a III-a. 

 

                   Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 19 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate– 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 255/2019 se aprobă în unanimitate– 19 voturi ”pentru” 

 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până la 2.000 
lei în vederea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” 
ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 23-25 august 2019. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1 se aprobă în unanimitate– 19 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art.2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită şi aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în 
următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Sevastru Bujor - Virgil – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea participării delegaţiei 
municipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit 
Szombathely-Ungaria, în perioada 23-25 august 2019, a constatat următoarele: 

 
            1.  Bobouţanu Dan – Primarul Municipiului Hunedoara 19 voturi „pentru” 
            2.  Kofity Zoltan – consilier local 19 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate,  delegaţia municipiului Hunedoara ce va participa  la 
Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 23-25 august 2019, este următoarea: 



7 

 

 
                     1.  Bobouţanu Dan – Primarul Municipiului Hunedoara; 

           2. Kofity Zoltan – consilier local;  
 
A sosit în sala de şedinţă d-nul consilier Kofity Zoltan, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Art.3-6 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 256/2019 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 4 al ordinii de zi ( Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui grup de elevi din 
municipiul Hunedoara la tabăra internațională de vară din Vonyarcvashegy - Ungaria, în 
perioada 19-25 august 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 257/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația CineCultura, la 
organizarea evenimentului ”Caravana Filmului Românesc”, care se va desfășura în 
perioada 30 august – 1 septembrie 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 258/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă).Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local 
nr. 98/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 259/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută) 

Proiect de hotărâre privind repartizarea  unor locuinţe  acordate cu chirie din fondul locativ 
de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.     

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 260/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată 

de 2/3 din numărul consilierilor locali în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea 
locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr. 7, bl. 17, sc. 
A, et.7, ap. 43. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 261/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi ( Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 262/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
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 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Grupul de consilieri PNL au formulat un amendament la art. 1 punctul a: 

Numirea ca administrator la societatea Eco Sid SRL Hunedoara, d-nul Luverdo Ștefan 
Lucian domiciliat în Municipiul Hunedoara, str. Luncii -----------, Județul Hunedoara, născut 
la data de ------------, posesor al C.I. Seria HD, nr.-------, eliberat de S.C.L.E.P. Hunedoara 
la data de ---------, CNP ------------, pentru o perioadă de 4 luni.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea 

audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Din moment ce a acceptat să fie numit. Așa scrie și în articolul respectiv, art. 

1....” 
 
Leanca Marius: 
”Nu ai voie să folosești datele personale.” 
 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Și în art.1 nu sunt folosite?” 
 
D-nul Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Haideți să nu intrăm în polemici. Amendamentul îndeplinește condițiile 

legale pentru a fi propus. S-a depus de către grupul de consilieri inclusiv cazierul fiscal al 
persoanei respective, să supunem la vot amendamentul.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Ardelean Daniel care 

întrunește 11 voturi ”împotrivă” și 8 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel, Logofătu Daniela, 
Olariu Nicoleta, Băloiu Maria, Popovici Corina, Mureșan Vasile, Jitian Simion, Stoicuța 
Lăscuț) și un vot ”abținere” (Kofiti Zoltan). Amendamentul nu a fost adoptat. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 8 voturi ”împotrivă” 

(Ardelean Daniel, Logofătu Daniela, Olariu Nicoleta, Băloiu Maria, Popovici Corina, 
Mureșan Vasile, Jitian Simion, Stoicuța Lăscuț) 

Art. 1-3 se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 8 voturi ”împotrivă” 
(Ardelean Daniel, Logofătu Daniela, Olariu Nicoleta, Băloiu Maria, Popovici Corina, 
Mureșan Vasile, Jitian Simion, Stoicuța Lăscuț) 

Art. 4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 263/2019 se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 8 voturi 

”împotrivă” (Ardelean Daniel, Logofătu Daniela, Olariu Nicoleta, Băloiu Maria, 
Popovici Corina, Mureșan Vasile, Jitian Simion, Stoicuța Lăscuț) 

 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată 

de 2/3 din numărul consilierilor locali în funcţie). Proiect de hotărâre privind atribuirea 
în proprietate domnului MIHUȚA NICUȘOR a unui teren intravilan, pentru destinaţia de 
locuinţă, în suprafaţă de 300,00 mp, situat în Strada Carol Davilla din municipiul 
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Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 69899, nr. cadastral 1046/29, nr. topo 2590-
2592/1/1/1/29, 2590-2592/2/1/1/1/1/29, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
A părăsit sala de şedinţă d-nul consilier Stoicuța Lăscuț, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate– 19 voturi ”pentru” 
 
A sosit în sala de şedinţă d-nul consilier Stoicuța Lăscuț, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Art. 3-4 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 264/2019 se aprobă în unanimitate– 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată 

de 2/3 din numărul consilierilor locali în funcţie). Proiect de hotărâre privind 
propunerea de trecere a unui  teren aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în proprietatea privată a actualului deţinător al 
construcţiei. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 265/2019 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată 
de 2/3 din numărul consilierilor locali în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea 
locuinţei convenabile, situată în Municipiul Hunedoara, strada Intrarea Spicului Nr. 5, Bl. 
L5, Sc. A , Et. 2, Ap. 29. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 266/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul al II-lea 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 267/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara pentru trimestrul al II-lea 2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 268/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între Municipiul 
Hunedoara şi Asociația Culturală „Iancu de Hunedoara – Terra Corvinia”, în vederea 
organizării „Festivalului de tradiții culturale hunedorene”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 19 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate– 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr. 269/2019 se aprobă în unanimitate– 19 voturi ”pentru” 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ „AQUA PREST HUNEDOARA”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da, în sală se află domnul Director General al societății Apa Prod, domnul 

Victor Arion, care vrea să ne dea câteva detalii. Vă rog, domnule director. În rest nu am 
nimic de adăugat.” 
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D-nul Victor Arion – Director General Apa Prod: 
 „Bună ziua domnule primar, domnilor consilieri. Este vorba despre un 
mandat care trebuie dat Asociației de Dezvoltare Intercomunitară privind două puncte 
importante a ordinii de zi. Încă din Ianuarie a acestui an societatea Apa Prod a depus la 
Autoritatea Națională de Reglementare a Serviciilor de Gospodărie Comunală București 
documentația privind mărirea de tarif, datorită faptului că nu a avut planul tarifar care 
trebuia aprobat în anul 2017 datorită întârzierii proiectului european, care am primit avizul 
după trei luni de verificare a documentației depuse privind majorarea de tarif. Majorarea de 
tarif la apă înseamnă 8% - 35 de bani, la canal înseamnă o majorare de 35 %. De ce la 
canal o majorare mai mare? Pentru că în anul 2015 noi, când am făcut ultima mărire de 
tarif nu am avut nici o stație de epurare în funcțiune, costurile de exploatare a stațiilor de 
epurare în acea perioadă nu se știau. După trei ani de funcționare suntem obligați să 
depunem această documentație. Prin pornirea stațiilor de epurare care înseamnă costuri 
mult mai mari decât erau înainte, a apărut această mărire de tarif. Aceasta este o condiție. 

 Doi, după cum știți Ministerul Fondurilor Europene a trimis tuturor UAT-urilor 
din județul Hunedoara și din țară, că strategia tarifară și aprobarea de tarife este o condiție 
importantă pentru aprobarea fondurilor europene. În cazul în care noi am făcut această 
majorare de tarif și dacă o aprobăm sau nu o aprobăm, dar pentru aprobarea fondurilor 
europene este important ca tarifarea să plece de la acest nivel. Eu aici am documentații și 
vă pot spune  de ce și cum s-a putut ajunge. Noi am avut întâlnire cu majoritatea UAT-
urilor și am dat explicații asupra acestor lucruri.  

Important este ca toate UAT-urile să facă această aprobare pentru că este o 
condiție în aprobarea finanțării fondurilor europene. Ieri, eu m-am întors din concediu, am 
primit de la Ministerul Fondurilor Europene care a transmis tuturor operatorilor și cred că și 
UAT-urilor încă o avertizare că neaprobarea tarifării, neaprobarea condiționalităților pune 
în pericol aprobarea fondurilor europene. Acum vă pot spune, în întâlnirea de acum o lună 
sau două luni de zile, suma pe care noi am depus-o a fost de 286 mil. euro, investiții pe 
care le vom derula prin POS, față de 104 cât știam inițial, adică știați inițial. Este o sumă 
foarte importantă pentru județul Hunedoara. Am avut două runde de întâlniri la Ministerul 
Fondurilor și nu n-i s-au tăiat, eu zic că este un lucru foarte important pentru județul 
Hunedoara pentru că eu cred că este cea mai mare finanțare care poate veni din fonduri 
europene. Asta dintr-un punct de vedere, și în alt punct de vedere este ultima dată când se 
mai pot aproba fonduri europene pentru infrastructura de apă și canal prin programul 
acesta 2014 – 2020 (+3) – 2023. Eu cred că noi toți care locuim în județul Hunedoara 
trebuie să facem acest efort. Da, cred că pentru unii o majorare a canalului i se pare mare, 
la apă nu, dar e important ca toate localitățile din acest județ să aibă rețele de apă și canal 
și să nu fiu răutăcios, nu prea curg proiecte europene în județul Hunedoara, ar fi culmea 
să nu curgă nici acesta. 

Deci, este o rugăminte, ca și hunedorean să facem un efort pentru că 
Uniunea Europeană face un efort și noi trebuie să facem un efort și dacă la începutul 
mandatului 2014 spuneam că cofinanțarea este zero, 100% nu va fi zero va fi  de 6% 
adică beneficiarul, Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Apa Prod-ul mai trebuie să ia 
un credit de vreo 18 mil. de euro ca să putem derula. Deci avem și noi o contribuție, asta e 
clar că de aici vine. Dacă vreți punctual să vă fac informări, cu dragă inimă. Acesta este un 
punct.  

Al doilea punct pe ordinea de zi pe care a pus-o Asociația de Dezvoltare este 
stabilirea cantității de canal menajer care conform legii, poate fi adoptată între 80 și 100%. 
Este în funcție de ce veți stabili dvs. în Asociația de Dezvoltare, cu aia ne vom supune, 
doar trebuie să respectăm aceste procente între 80 și 100%. Cât va fi valoarea vom vedea 
atunci.”  
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Da, noi am hotărât să dăm mandat pentru 80%.” 
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D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
„Domnul Ardelean.” 

 
D-nul Ardelean Daniel Cosmin: 
„O întrebare domnule director. Mulțumesc că ați venit să ne lămuriți. În ce 

stadiu este acest proiect apă canal european? Toți vecinii, eu v-am spus că stau într-o 
zonă fără canalizare, vecinii mă întreabă dacă avem șanse în viitorul apropiat sau după ce 
ieșim la pensie?” 

 
D-nul Victor Arion – Director General Apa Prod: 
„Știți foarte bine că data trecută domnul primar mi-a pus proiectarea rețelei 

de canalizare la Peștiș. Domnule primar, proiectul este gata, trebuie ca săptămâna viitoare 
să stabilim finanțarea și să dăm drumul la licitații.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Deci reprezentantul de la Peștiș a auzit, da?” 

 
D-nul Victor Arion – Director General Apa Prod: 
„Este vorba de 1.700.000 de euro valoarea lucrării de la Peștiș. În cealaltă, 

prin depunerile pe care noi le-am făcut acum o lună, mai avem de făcut, autorizația de 
urbanism este dată către toate autoritățile locale sau la nivelul județului, ridicările topo, 
domeniul public, proiectele de execuție sunt făcute în proporție de 75 %, mai trebuie avizul 
de mediu care e o problemă care poate să dureze până la trei luni de zile datorită faptului 
că în județul Hunedoara avem și foarte multe zone protejate, Natura 2000 tot felul care e o 
problemă, e bine că avem și zonele acestea protejate dar e și o problemă când se obține 
avizul. Noi sperăm ca în Septembrie, Octombrie să avem finanțarea pentru că am trecut 
prin două runde de verificări la Ministerul Fondurilor în care ne arată condiționitățile 100 m, 
200 m, 400 m, nu sunt probleme de proiectare doar de justificare a numărului de personal, 
a distanței, a dimensionărilor, ș.a.m.d.. 

Ce pot să vă spun. Județul Hunedoara a prezentat un proiect de la Bănița la 
Zam. Adică noi ca operatori chiar ne-am gândit la toată lumea, și la oamenii care stau la 
țară și la oamenii de la oraș. E clar că investiții majore vor fi la oraș pentru că aici este 
populația concentrată. Este ultima dată când pe fonduri europene putem să facem și 
înlocuirea rețelelor care le-au făcut părinții noștri. Și lăsăm și noi copiilor noștri o rețea de 
50-100 de  ani. Deci acolo suntem, nu ajungem la ceea ce am auzit 2030 sub nici o formă 
că nu putem să mai luăm bani. Nimeni nu n-i mai dă.” 

 
Reprezentant sătesc Bos – dl. Avarvarei: 
„Și pentru celelalte sate aparținătoare de Hunedoara, pe când se estimează 

demararea lucrărilor?” 
 
D-nul Victor Arion – Director General Apa Prod: 
„Am făcut o eșalonare împreună cu  Autoritatea Publică Locală, am început 

cu Peștișul, asta facem prioritar, când avem finanțarea, venim la Autoritatea Publică 
Locală, împreună cu Consiliul Local și Primăria o să stabilim ce lucrări atacăm. Că e 
Nădăștia, că e Răcăștia, că e Zlaști-ul ș.a.m.d. și după aceea Hunedoara, o să facem o 
prioritate în funcție de ceea ce stabilește Autoritatea Publică Locală. Nu noi stabilim. Lucru 
pe care l-am spus încă de la demararea proiectului.” 

 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Și este bine că ați venit și astăzi, vă mulțumim pentru asta. Este necesar să 

explicăm de câte ori putem atât în Consiliu Local cât și prin intermediul mass-media 
despre acest proiect deosebit de important pe fonduri europene din cele 280 de mil. de 
euro, dacă nu mă înșel, Primăria Hunedoara are o sumă foarte consistentă alocată pentru 
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ceea ce înseamnă apă și canalizare, nu doar în satele aparținătoare ci și în municipiul 
Hunedoara. Este adevărat că UAT-ul nostru este mult mai deosebit decât orice UAT din 
județul Hunedoara pentru că avem foarte multe sate aparținătoare. La un moment dat 
orașul cu satele aparținătoare nu mai știai exact ce este acolo. Față de Deva și față de 
altele. Dar prioritar, atât domnul director în calitate de Director General cât și Administrația 
Locală cât și Consiliul Local s-au preocupat să nu uităm nici un punct nevralgic din satele 
aparținătoare, că vorbim de Zlaști, vorbim de Boș, vorbim de Răcăștie, de Peștiș și 
totodată străzile de o importanță mai deosebită, neavând, cum este cea remarcată de 
domnul consilier Ardelean pe partea de Buituri, mai avem Vulcănescu, Vasile Pârvan, 
Izvorului, le știm deja pe de rost. Ne-am uitat împreună, să nu le uităm. Să nu ne apucăm 
să dăm vina ulterior unii pe alții ca așa a fost proiectul. Că zilele acestea se poartă un 
război pe undeva pe o instituție, tot un UAT, o discuție că așa a fost proiectul. Nu mai se 
știe cine e de vină. Eu cred că nu am uitat nimic. Știu că ați fost în Peștiș deja, am fost 
informat că ați fost la fața locului, ați verificat fiecare străduță, tot.” 

 
D-nul Victor Arion – Director General Apa Prod: 
„Avem proiect. Eu ce pot să vă spun. Vă mulțumesc că din disputa asta Apa 

Prod, aparentă, și Primărie am mobilizat toate forțele încât acest proiect este credibil, se 
poate realiza și probabil că dăm un semnal pentru toate UAT-urile că trebuie realizat acest 
proiect. Suntem din municipiul Hunedoara, sunt hunedorean, nu toți s-au născut la țară 
sau la oraș, important este pentru județul Hunedoara să avem o infrastructură de apă și 
canal cum nu au alții. Măcar atât, din păcate.  

Vă mulțumesc mult, domnilor consilieri locali, domnule primar pentru acest 
dialog care a fost foarte bun pentru realizarea acestui proiect.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 270/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută).Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare către Direcția de 
Asistență Socială a municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare desfășurării activității 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 271/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2019-30.09.2019. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri 
 
D-nul Mureșan Vasile: 
”Propun președinte de ședință pentru perioada următoare pe d-na consilier 

Logofătu Daniela Maria.” 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 272/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului nr. 7040/03.07.2019 

privind activitatea Biroului de Evaluare Iniţială/Reevaluare Persoane cu Dizabilităţi din 
cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială a municipiului Hunedoara, serviciul cu personalitate 
juridică din subordinea consiliului local în semestrul I al anului 2019. 

Nu sunt discuții. 
 

La punctul 21 al ordinii de zi. Prezentarea plângerii prealabilă înregistrată 
la primăria Municipiului Hunedoara sub nr.43922/26.06.2019, precum şi a adresei 
compartimentului de specialitate. 

Nu sunt discuții. 
 
                          La punctul  22 al ordinii de zi. Diverse.   
 

D-nul Bujor –Virgil Sevastru: 
”Dau cuvântul domnului consilier Bădin.” 

 
D-nul Ion Bădin: 
”Mulțumesc domnule președinte. În primul rând aș vrea să subliniez succesul 

de care s-au bucurat săptămâna trecută manifestările cultural - sportive dedicate zilelor 
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Hunedoarei, manifestări care spuneam, acum o săptămână au început, de lunea trecută s-
au încheiat duminică, cu diverse activități sportive, cupa Primăriei care a atras nu mai 
puțin de opt echipe din microraioanele Municipiului Hunedoara și satele aparținătoare. În 
finală, până la urmă au câștigat cei mai buni, echipa din microraionul 4, iar pe locul 2 s-a 
clasat echipa Primăriei Municipiului Hunedoara, iar locul 3 cei din cartierul Traian Vuia. 
Spuneam că a fost un succes, mai ales ultimele zile când în Centul Vechi au avut loc 
spectacole care au început cu acel ”Brâu pădurenesc” și au continuat cu cântăreți și 
formații de marcă. Formația din Republica Moldova, ”The Motans”, Sâmbătă, 
binecunoscuta trupă de rock, ”Holograf” și Duminică s-a încheiat cu recitalul Deliei. Au 
participat foarte mulți hunedoreni și nu numai, și locuitori din localitățile învecinate dar și 
din alte județe. Deci părerea mea, a fost o ediție bine organizată, bine structurată.  

În al doilea rând, aș vrea să menționez faptul că sunt anumiți cetățeni care își 
exprimă opiniile, sigur la diverse emisiuni de televiziune, cetățeanul vigilent și alții care 
critică tot timpul că nu se face nimic în Hunedoara. Ați văzut investiția, pietonala nouă care 
a fost dată în funcțiune pe 9 Mai, câți cetățeni atrage în fiecare zi și mai ales în week-end, 
în zilele de Vineri, Sâmbătă și Duminică, cetățeni care spuneau, nu sunt numai din 
Municipiul Hunedoara dar și din celelalte zone ale județului și din alte județe ale țării. Este 
o realizare importantă care se datorează în primul rând administrației actuale, 
administrație locale și Consiliului Local actual.  

În al doilea rând, pentru că tot se critică că nu se face nimic, ați văzut, tot în 
ultima lună, cele 30 mil. euro, pentru reabilitarea, dezvoltarea sistemului rutier din 
Municipiul Hunedoara și zic eu că continuarea reabilitării infrastructurii care a început în 
(cartierul) OM și se va continua cu subsegventul 1 și apoi cu subsegventul 2 va aduce 
lucruri importante pentru Municipiul Hunedoara.  

Și ca o problemă personală, pentru că data trecută la ședința ordinară 
domnul consilier Ardelean, la un moment dat cerea explicații domnului primar asupra 
gestului pe care l-am făcut eu în data de 6 Iunie, aș vrea să informez că în urma emisiunii 
difuzate în data de 11 Iunie, de către acel post de nișă al doamnei senator Hărău, Consiliul 
Național al Audiovizualului a sancționat postul respectiv de televiziune cu somație publică. 
Mulțumesc.” 
 

D-nul Bujor –Virgil Sevastru: 
”Domnul Scurtu.” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Mulțumesc domnule președinte. În legătură cu vânzarea de la blocurile ANL. 

Am mai ridicat această problemă cred că acum 1 an, 1 an și jumătate, din câte știu eu, 
urma să se pornească procedura pentru vânzarea acestora. Legea spune că chiriașii de 
apartamente din blocurile ANL, au dreptul de cumpărare în rate direct de la Primărie, după 
1 an de zile. Sunt cereri în Primăria Municipiului Hunedoara. Din câte știu, zece familii în 
momentul de față au depus aceste cereri, blocurile ANL au fost date în folosință în 2007 și 
suntem în 2019. Nu suntem în stare să intabulăm un bloc în 12 ani? Chiar cred că suntem 
de râsul lumii dacă nu putem să intabulăm un bloc. Poate îmi spune cineva ce se 
întâmplă, din ce cauză nu se face cumpărarea.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Ar trebui să vă răspundă șeful de compartiment de la Fondul Locativ dar îmi 

permit să vă dau un răspuns, eu. Trebuie să se facă intabularea, apartamentarea pe 
fiecare apartament din câte cunosc. S-au prins bani în buget pentru așa ceva și se fac 
demersuri pentru achiziționarea unui serviciu în acest sens.” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Același lucru am primit și acum 1 an și jumătate. Deci la aceiași întrebare, 

exact același răspuns.” 



19 

 

D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Eu pot să vă spun că acele 10 cereri după ce au venit persoanele respective 

și au văzut cât este prețul unui apartament ANL, s-au răzgândit. Asta înseamnă că nu 
implicăm o cheltuială dacă totuși nu sunt cumpărători.” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Eu am avut discuții cu diverse persoane din acel bloc și știu că nu s-au 

răzgândit.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Discutăm despre hârtiile care s-au purtat oficial, nu discuțiile de la marginea 

blocului.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Am înțeles. Desigur.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Are dreptate. Haideți să vedem, să verificăm, după ce terminăm ședința și 

să vedem ce este cu aceasta, pentru că este dreptul omului să cumpere și are dreptate. 
Putem să verificăm repede. Știu că într-adevăr s-au răzgândit dar dacă lucrurile stau așa 
trebuie văzut astăzi, nu o tot lăsăm. După ședință verificăm.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Se va verifica. Din câte știu eu, bani sunt prinși în buget.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Mai am o problemă. În legătură cu…ați observat că am avut astăzi un 

proiect, o prezentare, o plângere la proiectul cu numărul 16 (renumerotat 21) și vreau să 
aduc în discuție o problemă. Văd că se întâmplă lucruri care zic eu nu ar trebui să se 
întâmple. De ce spun acest lucru, pentru că am avut un proiect în 25.04.2019, a fost inițiat 
un proiect de hotărâre privind modificarea contractului nr. 85/04.04.2008, în sensul 
schimbării unei locuințe cu altă locuință. Este vorba despre o doamnă care lucrează la 
Primăria Municipiului Hunedoara, dau și numele pentru că proiectul a fost pe ordinea de zi 
în acea dată, Amariei Daniela Corina, actualmente Moldovan. A făcut un schimb de 
apartament în urma cererii depuse.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, dacă îmi permiteți, haideți să avem proprietatea 

termenilor. Dumneavoastră ați spus foarte clar că s-a modificat contractul. Una este un 
schimb, alta este o modificare de contract. Sunt totuși două noțiuni diferite.” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”A fost proiectul cu ordinea de zi, cu modificarea contractului dar dacă îmi 

permiteți…” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu spuneți că s-a făcut schimb. Sunt două noțiuni diferite. Schimbul se face 

între două persoane. Noi luăm act și dumneavoastră îl aprobați iar modificarea este cu 
totul altceva, din punct de vedere juridic.” 
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D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Apartamentul în care s-a mutat această doamnă, din câte știu, contractul, nu 

știu, vă întreb domnule secretar, contractul era expirat și nu știu, avea voie să facă 
schimbul?” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, vă repet, nu s-a făcut schimb. S-a modificat. Sunt două 

noțiuni juridice diferite.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Am înțeles. Dânsa s-a mutat în alt apartament. Corect?” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”S-a modificat contractul. Dumneavoastră ați ridicat mâna și l-ați aprobat. Nu 

eu. Dumneavoastră. Eu doar l-am vizat din punct de vedere legal. Uitați-vă și vă asigur că 
a fost legal.”  

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Am înțeles. Știți ce vreau să vă mai întreb? De ce în anul 2018 nu au fost 

actualizate listele ANL și din ce văd s-au întârziat și în 2019.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Listele ANL au fost actualizate de câte ori au fost locuințe libere. Tot 

dumneavoastră le-ați votat.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Legea spune că ele trebuie actualizate până la…”  
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”De câte ori este necesar, domnule consilier. Citiți legea. De câte ori este 

necesar. Necesar a fost de câte ori ați aprobat-o dumneavoastră și s-au făcut repartiții.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu trebuie să vă enervați.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Nu mă enervez, domnule consilier. Vă spun doar că dumneavoastră ați 

votat.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Avem dreptul să povestim, nu? Să discutăm despre proiectele…” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Dezbatem. De povestit, povestim în timpul liber.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Și să le povestim. Au fost solicitări.”  
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule consilier, solicitări sunt în fiecare zi. Discutăm despre 

disponibilitate. În momentul când au fost disponibile locuințele, v-au fost supuse atenției și 
dumneavoastră le-ați votat.” 
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D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Știți ce mă deranjează? Faptul că nu procedăm la fel, pentru că au mai fost 

cereri, am avut o discuție și cu domnul primar pe o altă cerere.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Haideți să discutăm concret.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”De ce trebuie să marginalizăm alte persoane?” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Dumneavoastră faceți niște afirmații puțin calomnioase, domnule consilier. 

Haideți să vorbim concret, să vedem pe cine marginalizăm.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Vă spun. A fost un caz identic. O cerere, doamna Lehaci Alina, a avut în 

2018 cereri, în 2017 să nu mai vorbim. A dorit și dânsa să facă un schimb în blocul ANL 
unde locuiește cu o altă doamnă. Pur și simplu acea cerere a fost, deci a primit un răspuns 
vag. Din păcate, un răspuns cu respectarea prevederilor legale.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ce a primit? De la cine?” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”De la Primăria Municipiului Hunedoara, este acest răspuns.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ce scrie pe răspuns?” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”A primit un răspuns. Scria că se face conform prevederilor legale.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Și ați dorit să se facă altfel decât în afara prevederilor legale?” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Păi nu, dar nu înțeleg de ce nu se poate băga acest proiect cum a intrat și 

doamna care lucrează în Primăria Municipiului Hunedoara.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Hai să verificăm și asta. Ce este așa de greu?” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Asta mă interesează.” 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O să verificăm și acest lucru și o să vedem de ce nu s-a putut face.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Și doamna are trei copii.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Vedeți aici un aspect, numai. Că este posibil să aveți dreptate 100% și 

trebuie verificat și explicat. Dar ce relevanță are faptul că lucrează la Primărie sau la 
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Facultatea de Ingineri sau la Colegiul ”Matei Corvin” sau la Liceul ”Constantin Bursan”, de 
parcă ar fi o vină că lucrează o femeie care își crește copii singură…” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu am spus că este vinovată.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Este ceva de rău. Oare dacă lucrăm la Liceul ”Constantin Bursa” este de 

bine sau de rău? Sau la Facultatea de Inginerie, este de bine sau de rău? Sau la Apa 
Prod?” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Spun că a avut un avantaj.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Haideți să explicăm. Are un avantaj?” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Pentru că cererile celelalte nu au fost…” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule secretar, dacă are un avantaj cineva trebuie să răspundă.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Atâta timp cât oamenii vin și îmi spun…” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Deci să înțeleg domnul consilier că dumneavoastră…” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Care este avantajul? 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Problema este în felul următor.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Că lucrează la Primărie?” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Cineva de aici din cadrul Consiliului Local a primit vreodată locuință ANL? 

Cine a primit ANL? Ridicați mâna. Cine? Nu a primit nimeni? Și dacă veți primi o să fie un 
avantaj? E un drept legal!” 

 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Dar de ce nu este un drept legal și pentru celelalte cereri? Asta mă 

deranjează.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu. Asta era ulterior și v-am spus că verificăm. Lucrează la Primărie și dacă 

lucrează la Primărie, ce? Pentru că ședințele noastren sunt publice, iar acea persoană 
oare nu s-ar simți puțin nedreptățită? Lucrează la Colegiul ”Matei Corvin” și dacă lucrează, 
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ce? Aici am fost în ceață puțin.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Nu.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dar vă asigur că o să verificăm. Ați supus atenției o problemă, nu a 

dumneavoastră ci de interes a unui cetățean pe bună dreptate și o să verificăm.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”S-au primit răspunsurile. Cu siguranță s-au primit răspunsurile iar eu nu pot 

să vă răspund punctual, la fiecare problemă, decât în scris după ce verifică 
compartimentul, domnule consilier dar dumneavoastră doriți să aruncați așa o umbră 
asupra compartimentului.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Să oprim discuția aici. Astăzi vreau răspunsurile la ambele probleme ridicate 

până la ora 16, mâine dimineață comunicăm domnului consilier.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Compartimentul de specialitate să trimită răspuns.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”După ședință, ne ocupăm de asta.” 
 
D-nul Raul Florin Scurtu: 
”Mulțumesc.”  
 
D-nul Bujor –Virgil Sevastru: 
”Are cuvântul, domnul Mladen Cristel.” 
 
D-nul Cristel Mladen – delegat sătesc Hășdat: 
”Mulțumesc domnule președinte. Domnilor consilieri, domnule primar, o să 

mă alătur și eu la spusele domnului Bădin, pentru că an de an se îmbunătățește 
organizarea la Zilele Hunedoarei și este un lucru foarte bun. Pot să spun pentru mine 
personal, am participat aproape zi de zi la aceste festivități și nu numai că mi-a plăcut dar, 
a fost o revelație foarte bună, în special când au cântat Bogdan Toma, Cristian Fodor și 
cum a spus și domnul Bădin, foarte bine a fost aplaudat Dan Bittman. Deci, lucrurile se 
îmbunătățesc an de an cu această organizare.  

O problemă legată de Hășdat, este faptul că reabilitarea drumului care urcă 
de la cămin în sus și nu numai, pe la Biserica Reformată, a fost cât de cât compostat, a 
fost făcut cum trebuie, dar după fiecare ploaie se duce piatra concasată care se pune pe 
acest drum. Cel mai bun lucru ar fi să se betoneze, măcar până dincolo de urcușurile 
acelea care sunt foarte grave, pentru că toată piatra și tot molozul și nisipul vine în fața 
Căminului și se strânge și iese apa de o jumătate de metru pe sub podul acela care este 
încă colmatat și acum.  

O altă problemă, datorită evenimentelor care s-au întâmplat în acest an în 
țară, în Hășdat sunt destui bătrâni. Și o parte din copiii lor au venit la mine și m-au rugat să 
vă aduc la cunoștință dumneavoastră, domnule primar și dumneavoastră domnilor 
consilieri, dacă se poate să se pună un post de poliție facultativ pentru că locație ar fi la 
Hășdat. Este o cameră goală, în incinta Școlii, se poate amenaja în incinta Căminului sau 
cum se spunea înainte, un sectorist care el știa absolut tot ce se întâmplă în fiecare 
familie, în fiecare casă și este lucru bun că atunci omul este mai liniștit că știe că are cine 
să se uite în stânga în dreapta prin satul respectiv, pentru că avem și noi peste 170 de 
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numere(case) în acest sat și oamenii dacă știu că este un cadru de la Poliție prin sat poate 
stau puțin mai liniștiți. Avem tineret care seara, cum am mai spus, între orele 18 – 19 și 22 
fac tot felul de urlete și de mai știu eu ce, în Căminul acesta deteriorat. Mulțumesc.” 

 
D-nul Bujor –Virgil Sevastru: 
”Are cuvântul domnul Manea.” 
 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Bună ziua domnule primar. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri. Mă 

numesc Manea Adrian și locuiesc în cartierul Ceangăi din Hunedoara. Aș avea câteva 
nelămuriri, câteva probleme și o să vi le spun imediat.  

Este vorba de strada Buituri din cartierul Ceangăi. Așteptăm asfaltarea, nu 
știu dacă o să vină dacă nu o să vină, dar până una alta ne-am dori măcar câteva mașini 
de piatră spartă, cubică ca să nu mai inhalăm atâta praf și să ne putem usca rufele și să 
deschidem geamul, că este vară. La fel ca și strada Buituri este și strada Ceangăi, adică 
strada Carpați, strada Petofi Șandor și strada Panait Cerna, am văzut că este ceva piatră. 
Asta ar fi o problemă, strada. 

A doua problemă, ar fi romii. Să vă spun și despre ce este vorba. Este vorba 
despre o adunătură de romi care și-au făcut barăci și ceva corturi în prelungirea străzii 
Carpați între fosta fabrică de Oxigen și râul Cerna. Când acum vreo patru, cinci ani erau 
doar vreo 4, 5 familii acum sunt undeva la 80 de persoane. Sunt foarte mulți, arată foarte 
fioros, nu mai putem pleca de acasă fără să lăsăm seara lumina aprinsă și noaptea fac 
bairam, mai ales în week-end la ora 2, 3 ascultă tot felul de muzică ce o ascultă ei plus 
mai fac și karaoke, mai nou, au un microfon și strigă pe acolo. Au cai care pasc pe străzi 
permanent și ziua și noaptea, câinii latră din cauza asta și în plus au curent, au apă prin 
pământ. Adică sunt ceva cabluri, ori de la Primărie, ori de la Combinatul Siderurgic de la 
care se alimentează. Iarna nu mai taie lemne, nu mai fac foc, că au curent permanent. 
Despre asta este vorba, la problema a doua. 

Altă problemă, este vegetația. De exemplu, la colțul străzilor, la intersecția 
străzilor Buituri cu Carpați, este o zonă vegetală unde buruienile și plantele au și doi metri. 
Nu a fost tunsă de loc anul acesta iarba și din  cauza aceasta se depun moloz și deșeuri 
acolo, că nu se văd. Vine cu mașina, aruncă și pleacă. Nu i-am văzut niciodată dar în fine, 
sunt.  

Ar mai fi o problemă, dacă am ști când ar veni o mașină de la Primărie pentru 
adunarea resturilor vegetale de pe stradă. Oamenii tund iarba la poartă. Dacă ați văzut, în 
Ceangăi sunt zone de iarbă în fața porții. Unii au 50 m, alții 20 m, alții au 2 m, tund iarba 
săptămânal sau la două săptămâni și nu știm cum să scăpăm de ea, că Salub-ul nu ne-o 
ia.  

Altă problemă ar mai fi, atenționarea și chiar amendarea cetățenilor care nu-
și îngrijesc terenurile. Deci este plin de ambrozie în zona Ceangăi, cel puțin în spatele 
străzii Buituri, este o zonă care aparține unor cetățeni și după acea Combinatul. Probabil 
că acolo nu este așa mult și o cameră de luat vederi ar fi ideală în colțul străzii, de 
supraveghere a Primăriei sau a Poliției Locale care să supravegheze zona, v-am zis, din 
cauza romilor care umblă ziua, noaptea, ne este frică de ei, sincer. Mai ales femeilor. 

Ar mai fi apa. Primăvara aceasta dacă ați văzut au fost topiri masive de 
zăpadă, a venit căldura dintr-o dată, toți care avem beciuri și subsoluri acolo, am avut apă 
în beci. Am avut apa în beci cam o lună jumătate, două. Nu știu care ar fi soluția, poate 
adâncirea albiei râului Cerna cu 50 cm, nu știu dacă se poate sau nu se poate, dar eu vă 
zic care este situația. Vă mulțumesc.”  

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Vă mulțumesc și eu pentru intervenția dumneavoastră și este bine că ați 

făcut-o și în acest mod, pentru că veți primi și un răspuns verbal, nu doar scris. Strada 
Buituri, ca și toate celelalte străzi din zona respectivă, sunt prinse în Acordul Cadrul II de 
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Reabilitare a întregului sistem rutier din Municipiul Hunedoara, dar evident se face într-o 
anumită ordine, pentru că nu pot să încep cu 114 străzi și 400 de drumuri vicinale care 
reprezintă aproape 60% din rețeaua nereabilitată de 30 de ani. Atât strada Buituri, până în 
B-dul Traian, cât și prelungirea din B-dul Traian, către Aleea Porcilor, până acolo vine, va fi 
făcută, dar în Cadrul Subsegventului II, la solicitările cetățenilor din zonă, care au fost în 
audiență, chiar foarte mulți, am convenit să prindem două străzi pentru început, pe lângă 
celelalte cartiere care le avem de făcut, că legea ne obligă prima dată, aglomerările 
urbane, ori o aglomerare urbană cum este Micro 5 cu 1, înseamnă câteva mii de oameni și 
atunci adresabilitatea este mult mai mare sau cartierul Traian Vuia sau cartierul OM. Vom 
prinde strada Dorobanți și Ecaterina Varga. Ecaterina Varga este cea mai rea stradă, 
probabil în momentul de față care se vrea stradă, dar nici stradă nu-i. Totodată, ținem cont 
și de rețeaua de apă și canal ce avem acolo, ca să o putem gestiona.” 

 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Pot să mai spun și eu ceva? Dacă spuneți de Ecaterina Varga, da, într-

adevăr, probabil este o prioritate dar am fost acolo când au pus pavajul, nu este praf, nu 
este noroi.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da, este o prioritate, cerută de foarte mulți și va intra și chiar le-am spus că 

Consiliul Local se va ține de cuvânt în momentul în care terminăm, deja documentele sunt 
făcute, o să intrăm cu votul. Deci Dorobanților și Ecaterina Varga.” 

 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Este adevărat.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Prioritate, nu necesitate. Necesitate este 100%, ce ați spus dumneavoastră, 

prioritate înseamnă să prioritizăm, că dacă mâine vine alt cetățean de pe Ecaterina Varga, 
o să zică că strada aceea este mai importantă și atunci Consiliul Local trebuie să ia o 
decizie. Decizia poate deranja un număr de cetățeni și totodată poate să fie aplaudată de 
un alt număr de cetățeni, dar decizia este luată și în conformitate cu structura străzii, cu 
gradul de uzură și așa mai departe.” 

 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Da, ok.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Eu nu pot să fiu făcut mincinos în fața concetățenilor dumneavoastră de pe 

Ecaterina Varga, numai pentru că s-a discutat și s-au făcut documentele.” 
 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Ecaterina Varga are 14 case și Buituri are 45 de case. Este o diferență. Mai 

este iar strada Dorobanți. Au un pic de ciment acolo, nu au praf, nu au mizerie, nu au 
noroi. Noi nu avem nimic. Nu am avut niciodată, de 30 de ani, doar s-a aruncat astă – 
iarnă două mașini de piatră. Anul trecut s-a aruncat o mașină de praf de zgură. Credeți-
mă, praf de zgură și de atunci avem noi praf pe stradă foarte mult și noroi bineînțeles.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da, deci va intra Dorobanți și Ecaterina Varga, așa cum am zis că sunt 

făcute și documentele deja. În ceea ce privește piatra spartă, asta nu este o problemă, o 
rezolvăm. Cu zgura, a fost o  prostie într-adevăr. Asta știe toată lumea. Trebuie să-i mai 
luăm puțin și la verificat.  

Romii de pe malul Cernei, o să vorbesc cu Partida Romilor să vedem despre 
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ce este vorba. O să trimitem și Poliția Locală.” 
 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Au toate utilitățile.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ascultați-mă. Eu vă răspund, că dacă facem dialog nu reușim, mai ales că 

mai sunt și alți domni care vor să vorbească. Deci mi-ați pus întrebările, vă răspund ca să 
nu primiți răspunsul scris, deci îl puteți primi verbal, acolo unde sunt eu lămurit. Deci vom 
trimite Poliția Locală, nu spun data că pe urmă poate nu-i mai găsim pe acolo, asta 
înseamnă foarte repede, da? Să verificăm împreună cu Poliția Municipiului și cu 
Jandarmeria. Cărți de identitate, tot ce trebuie. Aveți perfectă dreptate.” 

 
D-nul Manea Adrian – cetățean: 
”Cetățenii ar dori să fie relocați de acolo.” 
 
D-nul Bujor –Virgil Sevastru: 
”Deci vă rugăm frumos. Primiți răspunsul la întrebările pe care le-ați adresat.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Resturile vegetale de ridicat din fața porților. În urmă cu foarte puțin timp, tot 

un cetățean foarte vigilent cum zicea domnul Bădin, a făcut o plângere la Garda de Mediu, 
că de ce ridică mașinile Primăriei și duc în altă parte decât ar trebui și așa mai departe. În 
primul rând resturile vegetale de la curți, trebuie să le ridice societatea Brai Cata, în baza 
unui contract care se face cu fiecare cetățean și bănuiesc că toți cetățenii care stau la 
curte au un astfel de contract. Adică sunt convins că au iar dacă o să vă uitați cu atenție la 
art. 2 o să și vedeți aceste lucruri. Ascultați-mă! Așa lucrează Consiliul Local, cu toată 
dragostea,  întrebare și răspuns. Dialogul, vă aștept cu drag mâine dimineață la audiențe 
și discutăm. Acum nu putem ține Consiliul, doar vă răspund. Dacă vă uitați cu atenție la 
art.2, o să vedeți  inclusiv resturile din demolări, cetățeanul le poate duce cu obligativitatea 
societății Brai Cata. Eu am spus și sper că prin ceea ce spun acum să înțeleagă toată 
lumea cine trebuie să ducă acest gunoi, da? Din curți, grădini. O să ne ocupăm printr-o 
adresă făcută către societate și să urmărim ceea ce ne-ați semnalat dumneavoastră în 
momentul de față, cine ridică acest gunoi, aceste resturi vegetale și evident, atunci dacă 
nu sunt contracte făcute între dumneavoastră și ei să le spunem cetățenilor că au și 
dreptul dar și obligația dea avea un contract pentru a putea fi ridicat aceste resturi 
vegetale. Deci astăzi, verificăm acest lucru.  

Celelalte probleme, ambrozie ș.a.m.d., o să ne ocupăm. Într-adevăr a plouat 
foarte mult, ați văzut ce înseamnă? Sunt cartiere mari, foarte multă zonă verde, ne 
preocupă și zonele limitrofe dar să și terminăm puțin în cartier. Mai ales că ați remarcat că 
la adăpostul ierbii înalte, aruncă gunoiul. Vă mulțumesc și ne și ocupăm de ceea ce ați 
spus și dacă doriți să discutăm mai multe, mâine dimineață vă aștept în audiență după ora 
8. Nu trebuie să vă înscrieți, veniți direct la mine. Aveți probleme de interes general, deci 
nu este nici o problemă, le discutăm. ” 

 
D-nul Bujor –Virgil Sevastru: 
”Dau cuvântul domnului Bogdan Giurgiu.” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Bună ziua! Aș dori să încep cu o rugăminte. Peștișul este sat aparținător, 

drumul care leagă Hunedoara de Deva și trece prin Peștiș aparține de Consiliul Județean 
și ca urmare vă rog să vorbiți cu ai dumneavoastră consilieri din PSD de la Consiliul 
Județean să studieze oportunitatea unui sens giratoriu exact în locul unde se face dreapta 
către satul aparținător, înainte de trecerea de pietoni.” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”A fost ridicată această problemă.” 
 

D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Și care este răspunsul de la Consiliul Județean?” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O să-l primiți în scris.” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Ok. Deci o să primim răspunsul de la Consiliul Județean, da? Cu ajutorul 

dumneavoastră. Trecem la punctul 2.„  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Răspundeți vă rog, dacă știți.” 
 
Dna Dorina Szabo: 
”În zona aceea nu se poate face tehnic. S-a propus acolo la ”Gelu”. Nu este 

spațiu suficient.”  
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Am înțeles. S-a propus relocarea în altă zonă. Ok. Este în regulă, vă 

mulțumesc! Bine de știut. Bine că mi-ați spus dumneavoastră. Din păcate nu a știut 
domnul Primar. Mai am încă o întrebare.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă v-aș fi dat răspunsul…… 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Eu am așteptat de la dumneavoastră să mi-l dați. Mi-ați mai spus încă un 

lucru, că….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea 

audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu mai preluați ideile altora, și le lansați aici…dânsul a preluat problema, a 

fost în dezbatere. A aflat și domnul Giurgiu, după 2 ani de zile.”  
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Eu am propus-o încă din 2017.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Mă rog, faceți referire la plângerea pe care ați făcut-o la Garda de Mediu, ca 

cetățean și implicit ca Primăria să fie amendată. Vă rog explicați-ne.” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Eu nu vă explic nimic. Dumneavoastră trebuie să ne explicați dacă Brai Cata 

duce gunoiul, de ce merge mașina Primăriei cu gunoiul. Dumneavoastră ați spus 
adineauri. Dați o mână de ajutor la Brai Cata. Foarte frumos, ne bucurăm, este bine că 
există această legătură între dumneavoastră și Brai Cata și îi ajutați la transportul 
gunoiului. 

Acum să revenim la punctul 2. Am înțeles că cei de la Consiliul Județean nu 
vor mai susține, ca urmare a unor probleme avute cu cei de la Curtea de Conturi, nu vor 
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mai susține financiar adăposturile de câini și va pica doar în sarcina Primăriei susținerea 
financiară.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Întrebări pentru Consiliul Local, aveți? Că de Consiliul Județean, la Consiliul 

Județean când este ședință, vă și informez când este ședința.” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Dacă ascultați până la capăt, veți înțelege.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă nu, nu ocoliți atât, că mai doresc și alții să se adreseze. 

Dumneavoastră știți regulamentul, da?” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Am încercat să vă explic, să știți despre ce este vorba.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu duceți problema de la Ana la Caiafa, oricum sunteți tot timpul în confuzie 

totală, scurt, la obiect.” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”D-nul primar, dacă nu vorbiți mult, o să fiu la obiect.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”La Consiliul Județean vă rog să vă adresați cu întrebările, bine?” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Mă adresez dvs., fiindcă acuma vorbim de dvs.. Dvs. vă spun că am văzut 

că la Călan s-au luat măsuri de către UAT împotriva cățeilor, dvs. vă trag atenția că 
există...” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Municipiul Hunedoara, nici Consiliul Județean, nici Călan, nici altcineva. O 

întrebare pentru noi, vă rog eu frumos.” 
 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Da d-nul primar, de ce sunteți așa de grăbit? Ce s-a întîmplat? Nu puteți să 

mă lăsați 2 minute să vorbesc? Deci să continuăm. Vreau să știu dacă, dvs. aveți în plan 
tot asemenea măsuri ca cele de la Călan. 2 dacă ați luat în calcul, înainte de a trece la 
eutanasierea animalelor în primul rând să susțineți ONG-urile, cum este de exempu 
Bobiță-țarc care de 3 ani de zile face sterilizări gratuite și să-i chemați în oraș pentru 
sterilizări gratuite, astfel încât să nu se mai înmulțească cățeii. Dacă ați luat în calcul ca 
ONG-urile care se ocupă de protecția animalelor să faceți un program de adopție pentru 
aceste animăluțe și dacă ați luat în calcul ca Legea 215/2004, republicată în 2014, să fie 
adusă la cunoștiința cetățenilor, astfel încât să știe ce înseamnă contravenție, ce se poate 
amenda și chiar că se poate face închisoare dacă nu se respectă anumite reglementări.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”D-lor consilieri, avem un regulament, ceea ce face d-nul Giurgiu este o 

audiență la d-nul primar, dacă dvs. doriți putem să rămânem în continuare, să-i acord o 
audiență dânsului, s-au adresați o întrebare strictă Consiliului Local, nu d-lui primar ci 
Consiliului Local. Audiențele, mâine de la 8 la 10, vă primesc și vă dau și răspuns.” 
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D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Nu lăsați nici un consilier local să răspundă, dvs. ați răspuns de fiecare dată 

iar adăpostul de câini este o problemă publică, este o problemă care ține de oraș.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”...dvs. când erați consilier local, nu mai sunteți consilier local. Mâine 

dimineață de la 8 la 10 ca orice cetățean, vă aștept, vă stau la dispoziție. În Consiliul 
Local, adresăm întrebări Consiliului Local. Vă ascult.” 

 
D-nul Bogdan Giurgiu – cetățean: 
”Așa. Prin urmare vă întreb dacă ați luat în calcul aceste 2 aspecte, să 

colaborați cu ONG-urile pentru sterilizări și să colaborați cu ONG-urile pentru adopții și 
închei, spunându-vă că măsura umanității precum spune Gandhi este dată de modul în 
care ne comportăm cu animalele și probabil de aceea societatea este cum este. O uriașă 
grădină zoologică în care fiarele adevărate, după cum am văzut, sunt cele libere ce 
violează și ucid. Vă mulțumesc!” 

 
D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
 ”Are cuvântul d-nul Tălăban.” 
 
D-nul Tălăban – cetățean: 
”Am trei probleme de spus. Am primit răspuns de la primărie că nu mai sunt 

bănci, foarte frumos făcut. Până în prezent nici o asociație nu a fost trimisă de la primărie 
că se poate rezolva sau nu se poate rezolva. Eu oricum mulțumesc și vă rog să mă 
credeți, cetățenii sunt mulțumiți când am arătat că de la primărie am primit hârtia.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Am mai discutat asta.” 
 
D-nul Tălăban – cetățean: 
”Ce doresc eu? 2 bănci neapărat dacă se poate pentru că avem două 

persoane cu handicap, care trebuie duși cu...” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Am înțeles...știți că am discutat și trebuie să se facă achiziția zilele astea.” 
 
D-nul Tălăban – cetățean: 
”Mulțumesc. Nu știu a cui este televiziunea INFO? Dar să arunci cu noroi în 

primar, în primărie și în viceprimar, nu se poate lucrul acesta. Acel om care vorbește fără 
știre de cauză, se aruncă cu noroi în el, să-i fie rușine! Să-i fie rușine, pentru că în loc ca 
noi hunedorenii să ne mândrim cu acest oraș, că acum câțiva ani în ce hal a fost, acuma 
cum arată și vin en și en de oameni din străinătate și de peste tot și sunt mulțumiți de ceea 
ce văd. Au spus antevorbitorii mei, pentru că de ce primăria, dacă noi suntem cu Căta, 
asociațiile, de ce primăria vine să-i ajute? Un lucru extraordinar de bun făcut! De ce? Nu 
mai sunt atâtea mizerii și vă rog frumos tot așa să mergeți înainte! D-lor consilieri” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Primăria nu-i ajută, primăria își face treaba, ei nu-și fac treaba lor. Primăria 

nu-i ajută! Era vorba de vegetația de la curți. S-a ridicat aici o problemă care este într-o 
confuzie. Vegetația nu trebuie ridicată de Salub, Brai Căta, e o mare diferență!” 

 
D-nul Tălăban – cetățean: 
”Hunedoara arată altceva față de ce a fost acum 2-3 ani de zile și doresc un 

lucru: ca acești consilieri, viceprimar și primar să fiți o familie. Hai să nu mai aruncăm cu 
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noroi în ochi unul la altul, hai să facem ceva pentru cetățenii Hunedoarei. Eu vă 
mulțumesc și sper ca aceste ședințe să nu mai fie cu aruncare de noroi unul în altul, 
pentru că se vede ceea ce s-a făcut, se vede ce nu a fost făcut.  

Un lucru important, am cerut lucrul acesta. La Siderurgistru, lucru fain, a 
început în incintă să se cosească, un lucru foarte bun. Sper că o să se termine cu cositul. 
D-nul Arion cu consilierii care au fost, au tăiat gardul, vă rog frumos dvs. ca primar să 
puneți înapoi gardul pentru că acolo e teroare. Vă mulțumesc din suflet!” 

 
 

  D-nul Bujor-Virgil Sevastru: 
                     „Declar ședința închisă. ” 
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